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Ohlédnutí za uplynulým rokem
Rok 1995 je prvním, funkcním rokem nove zvoleného

zastupitelstva obce Karolinky v záveru minulého roku. U
predstavitelu obce došlo po volbách jen k zámene funkcí, kdy
místostarosta Antonín Reška se stal starostou a bývalýstarosta
MUDr. Josef Havel je ted zástupce starosty. Oba jsou
zkušenými funkcionári. V rade obecního úradu došlo ke zmene
obsazení radních. Clenem rady zustal František Horák, novými
cleny se stali Petr Hána a Zdenek Doležálek.

Praxe tohoto roku i minulého funkcního období dokázala,
že obecní úrad v Karolince je veden poctivými lidmi, kterí mají
uprímný zájem o prosperitu obce, její zvelebení a další
modernizaci. Dukazem toho je letošní úspešné ukoncení
plynofIkace prevážné cásti obce a vybudování chodníku pres
Karolinku. Do príštího roku zbývá dokoncení plynofIkace v
úsecích Kobylská a Bariny, címž bude plynofikace obce
kompletní. Prutahy s položením telefonních kabelu fIrmou
Telecom pod teleso chodm1m zavinily zdržení prací s jeho
dokoncením. V roce 1996 bude chodm'k dotažen v záverecné
cásti smerem na Horebecví.

Staré prísloví nám ríká, že všem lidem nelze vyhovet.
Nekterým obcanum není možno ve všem vyjít vstríc, protože
nad zájmy soukromými stojí zájmy verejnosti, zájmy obce..
Hodne trpkostí nese s sebou bytová otázka, protože stát prestal
podporovat výstavbu bytu. I na tomto úseku se projevuje
prozíravost a dobrá vule predstavitelu obce, že chtejí behem
príštího roku po nadstrešení bytovky u školy získat dva sociální
byty pro místní obcany.

Ke konci tohoto roku bylyzahájeny práce s úpravou rovných
strech v areálu školy formou nástavby sedlového nadstrešení.
Akce má být do podzimu roku 1996hotová. Do dalších let je tu
nadeje na vybudování šestnácti malometrážních sociálních
bytu, které vzniknou úpravou podkroví po nadstrešení školy.Je
to program mimorádne financne nárocný, který prinese ješte
hodne starostí a vrásek.

Ani kultura v Karolince neusnula. Pres všechny potíže se
podarilo usporádat v naší sokolovne tradicní sklárskýples, který
presto, že se konal v improvizovaném prostredí se zcela vydaril.

Za úplne mimorádných podmínek, bez jevište a sálu,
nastudovali místní divadelní ochotníci v prostorách materské
školy tragikomedii Jirího Hubace "Dum na nebesích" v režii
Libora Krenka. Tuto hru predvedli v blízkých obcích a
v Luhacovicích ji museli i opakovat. Náš divadelní soubor se s
touto mou úspešne zúcastnil i Národní prehlídky venkovských
souboru XXVI. rocníku Krakonošova divadelmno festivalu ve
Vysokém nad Jizerou, a to už po trinácté.

Naše dechovka je cinným hudebním telesem a nechybí na
žádnémpohrou nebo verejné oslavevobci.Cimbálovámuzikamívá
svávystoupenív rekreacních strediscích ve VelkýchKarlovicích.

Také Sklárskýjarmark v Karolince má už svou stálou tradici.
Sjede se sem pokaždé rada rodáku a príznivcu Karolinky,bývátu
rušno a veselo. Rovnež letošní jarmark byl hojne navštívenjak
stánkovýmiprodejc~ tak i mnohými návštevníky.

Základní umelecká škola vyvíjí v Karolince i sousedních
obcích významnou kulturní cinnost. Výtvarný obor s úspechem
porádal výstavysvýchprací, tanecní obor vystupoval v Základní
škole pri módních prehlídkách a maškarním plese. V jarním
období usporádal hudební obor tri koncertní vystoupení
známých umelcu. Prvním byl klavírní recitál Jana Jiraského a
houslisty Tomáše Barinky. Dále to byl klavírní recital Mgr.
Brigity Kratochvílové a 12. kvetna byl usporádán "Koncert
mladých umelcu" s vynikajícím Dušanem Holým a Evou
Horákovou. Uvedené klavírní koncerty rozšírily naše hudební
dení podstatnou merou.

Poslední dobou se podarilo opet probudit k životu loutkové
divadlo pro obveselní našich nejmenších. První predstavení s
mou "Hádanky princezny Sasanky" a "Kašpárek listonošem"
bylo prijato uprímným potleskem.

Nezastupitelnou složkou v naší obci jsou tri hasicské sbory,
které sevevzájemnésoucinnosti podílely na ochrane soukromého
i verejného majetku. Za jejich dobrovolnou a nezištnou cinnost
jim patrí úcta a dík.Jeto požární družstvo obecní, družstvo skláren
a družstvo ze Stanovnice. Konecne nastává nadeje pro
stanovnickéhasice, že bude postaven ve Stanovnici hasicskýdum,
který musel být zbourán pred stavbou prehrady. Bude to jiste i
spolecenské centrum pro obyvatele této cásti obce, které se tak
citelne a zásadne dotkla stavba premady.

Karolinka žije také pestrým sportovním životem. Jsou to
fotbalisté, tenisté, šachisté, lyžari, turisté, volejbalisté a stolní
tenisté. Skupina deseti chlapcu z družstva místních hasicu se v
rámci hasicského sportu zúcastnila Mezinárodní souteže
hasicské mládeže v Arco v Italii ve dnech 23. - 29.7.1995. Z 31
družstev se umístilijako tretí. Bylo to vynikající vítezství a skvelá
propagace naší obce.

V Karolince pusobí také ruzná zájmová sdružení jako
zaltrádkári, drobní zemedelci a chovatelé drobného zvírectva,
kterí zorganisovali dvoudenní autobusový zájezd na výstavu
"Zeme živitelka" v Ceských Budejovicích. Astronomický
kroužek a kynologové jsou také aktivními složkami.

Ve Svazu zdravotne postižených se scházejí lidé s
narušeným zdravím, aby se v rámci svých možností mohli
spolecensky vyžít. Porádají posezení u táboráku s opékáním
uzeniny se zpevem i reprodukovanou hudbou. Zúcastnují se
autobusových zájezdu -letos to bylo do Ceských Budejovice a
Prahy a pak do Milotic a Valtic. V zimním období jezdí do
divadla v Ostrave. O Vánocích porádají vánocní besídku se
zpevem koled a ochutnáváním vánocmno peciva a cukroví.




